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Interpelacja Radnego do Burmistrza Jarosława Kielara 

Szanowny Panie Burmistrzu 

Ze względu na pandemię COVID 19 od 12 marca bieżącego roku w całej Polsce zostały 

zawieszone zajęcia placówkach oświatowych w dotychczasowej formie, Rozpoczęło się 

nauczanie zdalne. W okresie tym w Gminie Kluczbork zostało wstrzymane wypłacanie 

nauczycielom wynagrodzenia za przepracowane godziny ponadwymiarowe. Proszę o 

wyjaśnienie przyczyn tych działań oraz wskazanie podstawy prawnej. 


